
Reactie van GROENLINKS op de beantwoording van de schriftelijke vragen. 
 
We bedanken het college voor de beantwoording van de vragen. Wel moeten we melden dat we er 
niet blij van worden. De meeste antwoorden roepen weer vervolgvragen op, maar we hebben ons 
afgevraagd of ons dat echt verder brengt. Onze conclusie was: waarschijnlijk niet. Daar hebben we 
dus ook niet voor gekozen. 
Afgelopen maandag was een bewonersdelegatie weer in het raadspreekuur. Als je hun verhaal naast 
deze antwoorden van het college legt, dan is duidelijk dat het beeld dat de bewoners hebben van 
deze kwestie sterk verschilt van het beeld dat het college hiervan heeft. 
Hoewel er ook zeker positieve ontwikkelingen genoemd kunnen worden als het gaat om de inrichting 
van de 2e Loosterweg en NS-station, overheerst bij veel bewoners van de 2e Loosterweg toch het 
beeld dat zij door de gemeente niet serieus worden genomen. In hun beleving zijn in de afgelopen 
jaren door de gemeente plannen gepresenteerd, afspraken gemaakt of toezeggingen gedaan die niet 
zijn nagekomen. 
In de communicatie hierover voerde de gemeente steeds wisselende argumenten aan om 
maatregelen niet uit te voeren: eerst is Arriva tegen verdere maatregelen, dan is er geen geld 
beschikbaar, is er onvoldoende draagvlak onder de bewoners en nu wordt gemeld dat een busroute 
en een 30km-regiem niet goed samengaan. Ook dat draagt niet bij aan een betrouwbaar beeld van de 
gemeente bij de bewoners. 
Wij willen benadrukken dat wij hier spreken over de beleving van de bewoners en niet over een 
objectief vastgestelde waarheid. Maar het is juist die beleving die duidt op een verstoorde 
verhouding tussen bewoners en gemeente. Beiden partijen (als we daarvan mogen spreken) hebben 
een verantwoordelijkheid daarin. Wij zijn van mening dat dit in de eerste plaats geldt voor de 
gemeente als professionele organisatie die bovendien voor zijn inwoners wil zorgen en grote 
ambities heeft inzake burgerparticipatie (daarbij denken we ook aan het initiatief ‘Samen werken aan 
heerlijk wonen in Hillegom').. 
Ik noemde het al: afgelopen maandag hebben bewoners van de 2e Loosterweg en de Parallelweg 
weer gebruik gemaakt van het raadspreekuur. Onderwerpen die daarin aan de orde kwamen zijn de 
communicatie tussen gemeente en bewoners, veel voorkomende snelheidsovertredingen op de 
Parallelweg en de overlast voor bewoners van de bussen (betreft Arriva, vervangend vervoer van de 
NS en bussen naar evenementen bij Keukenhof). Het is erg jammer als inwoners zich hiervoor in het 
raadspreekuur melden, omdat zij kennelijk onvoldoende gehoor vinden bij andere gemeentelijke 
instanties. 
Wij roepen het college dan ook op om vanuit een professionele houding gericht op participatie in 

gesprek te gaan met de bewoners. Normaal gesproken zal dat resulteren in een goede verhouding 

tussen gemeente en bewoners, zodanig dat zij samen kunnen werken aan heerlijk wonen aan de 

2e Loosterweg en omgeving. 


